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~l-225 Kędzł.er.zyn-Koźle 

Protokół 

posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 
z dnia 09.11.2018roku 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:30 i prowadziłaje przewodnicząca RO Blachownia 
Małgorzata Lipczyńska, która na wstępie: 

I) Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 12 członków Rady 
Osiedla Blachownia, co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał; 

2) powierzyła protokołowani e posiedzenia Małgorzacie LipczYI1skiej; 
3) przedstawiła porLądek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu, do 

którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie wnieśli 
uwag; 

Porządek obrad: 
l. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego zebrania. 
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzeniami 
4. Omówienie zgłoszonych problemów przez mieszkańców na spotkaniu z dzielnicowym. 
5. Omówienie spraw dotyczących osiedla - omówienie przygoto\\ań do organizacji iluminacji 
świątecznych przewidzianych na rok 2018, oraz organizacji Dnia Świętego Mikołaja w OK LECH 
6. Omówienie uroczystości odpalenia światełek na choince w osiedlu-doprecyzowanie szczegółów. 
7_ Zapytania członków RO i ZRO 
8. Wolne wnioski. 
9. ZakoI1czenie obrad. 

Ad. l 
Przewodnicząca otworzyła zebranie o godz. 17:30 i stwierdziła prawomocność obrad na podstawie 
listy obecności. 
Ad.2 
Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. Obecni nie wnieśli uwag. 
W głosowaniu za przyjęciem protokołu brało udział 12 członków RO. 
Ad.3,4,S 
Ze wzgl ędu na obowiązki służbowe dzielnicowego spotkanie nie odbyło się. 
Najv.ażniejsze sprawy dotyczące osiedla poza podstawowymi dotyczącymi stałych działań, 

przewodnicząca omówiła kolejne działania jakie podjęto w sprawie przygotowań do akcji ŚWIĘTA 
- choinka, ozdoby i inne iluminacje. 
Ad,6 
Zebrani dyskutowali jak zachęcić mieszkaI1ców do aktywnego udziału w dniu 06.l2.2018r do 
uroczystości odpalenia światełek na choince w osiedlu. 
Ad. 7.8 
W zawiązku z sugestiami mieszkańców dotyczącymi większej dostępności do DK "LECH" oraz 
poszerzenia oferty dla młodzieży, padł wniosek Ryszarda MasaIskiego o zorganizowaniu zebrania 
RO Blachownia z Prezydent Miasta i dyrektorem MOK w w/w sprawie - 12 głosanli za 
przegłosowano decyzję o organizacji takiego spotkania w grudniu. 

l. Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknęła je o godz. 19:00 

W załączeniu: i 
J. lista obecności 
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